
Adopted from part of the aerial photograph, Photo No. E221039C, dated 20 March 2024, taken by the Survey and Mapping Office, Lands Department, The Government of the HKSAR at a 
flying height of 2,000 feet.
摘錄冒楁㷗䈡⇍行㓧區㓧⹄地㓧總会㷔丒處於202ĵ年3月20日在2ĭ000⏶梃行高度㉵㓅之鳥瞰照片，照片䶐嘇ņ22103ĺń。

Survey and Mapping Office, Lands Department, The Government of the HKSAR © Copyright reserved - reproduction by permission only.
楁㷗䈡⇍行㓧區㓧⹄地㓧總会㷔丒處©䇰㪲所有，㛒䴻姙可，不⼿侣印。

Notes:
1) Copy of the aerial photograph of the Development is available for free inspection at the sales office during opening hours.
2) Due to technical reasons (such as the shape of the Development), this aerial photograph may show more than the area required under the Residential Properties (First-hand Sales)

Ordinance (Cap.621).

備註:
1Ī 發展項目的鳥瞰照片之∗本可於售樓處攳㓦時間內免屣㞍閱。
2Ī 因㈨埻⍇因（例如發展項目之⼊狀），此鳥瞰照片所栗䣢的䭬⚵可能⣂於《一手住宅物業銷售條例》（第ķ21䪈）所要㯪的䭬⚵。

發展項目的鳥瞰照片
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Location of the Development
發展項目地溆



Adopted from part of the aerial photograph, Photo No. E165812C, dated 10 April 2022, taken by the Survey and Mapping Office, Lands Department, The Government of the HKSAR at a 
flying height of 6,900 feet.
摘錄冒楁㷗䈡⇍行㓧區㓧⹄地㓧總会㷔丒處於2022年ĵ月10日在ķĭĺ00⏶梃行高度㉵㓅之鳥瞰照片，照片䶐嘇ņ1ķ5812ń。

Survey and Mapping Office, Lands Department, The Government of the HKSAR © Copyright reserved - reproduction by permission only.
楁㷗䈡⇍行㓧區㓧⹄地㓧總会㷔丒處©䇰㪲所有，㛒䴻姙可，不⼿侣印。

Notes:
1) Copy of the aerial photograph of the Development is available for free inspection at the sales office during opening hours.
2) Due to technical reasons (such as the shape of the Development), this aerial photograph may show more than the area required under the Residential Properties (First-hand Sales)

Ordinance (Cap.621).

備註:
1Ī 發展項目的鳥瞰照片之∗本可於售樓處攳㓦時間內免屣㞍閱。
2Ī 因㈨埻⍇因（例如發展項目之⼊狀），此鳥瞰照片所栗䣢的䭬⚵可能⣂於《一手住宅物業銷售條例》（第ķ21䪈）所要㯪的䭬⚵。
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